
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 319
van PETER VAN ROMPUY
datum: 23 mei 2017

aan GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

Staalexport naar VS  -  Importheffingen

Deze vraag heb ik reeds eerder voorgelegd aan minister Muyters, die me evenwel naar 
de minister-president doorverwees (schriftelijke vraag nr. 516 van 18 april 2017). 

Uit Amerikaans onderzoek blijkt dat in het verleden staal gedumpt werd vanuit 
Oostenrijk, Frankrijk, België, Duitsland, Italië, Japan, Zuid-Korea en Taiwan. Daarom wil 
de Amerikaanse president de importheffingen voor de staalsector optrekken tot 148%. 

1. Zijn onder de geviseerde ondernemingen, actief in de staalsector, ook Vlaamse 
ondernemingen? Welke? 

2. Wat is het exportaandeel van staal vanuit Vlaanderen naar de VS? Graag:

a) cijfers voor de afgelopen tien jaar;.
b) absolute en procentuele cijfers. 

3. Wat zou de impact zijn voor Vlaanderen en deze ondernemingen van deze maatregel 
vanuit de VS?

4. Zal Vlaanderen stappen ondernemen om de sector te beschermen? 



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 319 van 23 mei 2017
van PETER VAN ROMPUY

1. Ja, de Vlaamse bedrijven ArcelorMittal en Aperam zijn betrokken bij het 
vooronderzoek dat in de Verenigde Staten wordt gevoerd. 

2. Ik bezorg u in eerste instantie de absolute cijfers voor de periode 2006-2016, op het 
vlak van ‘staal, ijzer en toepassingen (HS code 72 + 73). 

JAAR TOTAAL (in EUR)
2006 227 928 841
2007 222 031 344
2008 165 925 100
2009 118 295 588
2010 197 096 659
2011 251 731 799
2012 255 779 439
2013 227 019 326
2014 287 404 414
2015 215 568 390
2016 222 895 332

Hierna vindt u het procentueel aandeel voor dezelfde periode. 

JAAR AANDEEL %
2006 1,45
2007 1,39
2008 1,25
2009 1,00
2010 1,33
2011 1,77
2012 1,50
2013 1,52
2014 1,77
2015 1,19
2016 1,26

3. Op dit ogenblik is de impact onduidelijk. In eerste instantie moet het vooronderzoek 
afgewacht worden om te kunnen bekijken of er dumping bestaat ten aanzien van 
Vlaamse bedrijven. 

4. Wij zijn op de hoogte en volgen het dossier op. De Vlaamse Regering zal alles doen 
wat mogelijk is om de bedrijven zo goed als mogelijk te beschermen. 


